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          JUDEȚUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI  

                    GEOAGIU 

 

 

PROCES – VERBAL 

Încheiat azi  17.06.2025, ora 09,00,  în ședința extraordinară, convocată de îndată,  

  a Consiliului Local al orașului Geoagiu 

 

 

Convocarea Consiliului Local Geoagiu în ședință ordinara s-a făcut prin Dispoziția primarului 

nr.   281  din  16.06.2025, cu respectarea dispozițiilor legale.  Ședința se desfășoară prin mijloace 

electronice cu utilizarea aplicației Zoom . 

La ședință sunt prezenți online 14 consilieri din cei 15 consilieri locali în funcție, lipsind motivat 

doamna consilier local Ileasă Ionela.  

În conformitate cu art. 137, alin (1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, ședința 

este legal constituită. 

Domnul Baba Ioan - Marcel,  preşedintele de ședință ales prin Hotărârea nr. 36/27.03.2025, preia 

conducerea lucrărilor ședinței și informează că la ședință participă de drep: domnul Ovidiu Vlad – 

primarul orasului Geoagiu si  doamna Cimpoeșu Maria-Ileana secretarul general al orasului Geoagiu. 

 

X X X 

 

    Din partea dlui primar se prezintă următorul proiect al ordinii de zi:  
 

1. Adoptarea procesului - verbal al ședinței din data de 30.05.2025. 

 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului instituţiilor publice şi activităţilor finanţate 

integral sau parţial din venituri proprii, la nivelul orașului Geoagiu,  pe anul 2025. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

Se supune la vot ordinea de zi prezentata, fiind  aprobata cu unanimitate de voturi. 

 

X X X 

 

1. Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, se dă citire 

procesului - verbal al ședinței din data de 30.05.2025,  care este supus spre aprobarea 

consiliului local,  fiind aprobat in unanimitate de voturi. 

 

Se trece la prezentarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi. 

 

  La punctul unu  al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind rectificarea bugetului instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial 

din venituri proprii, la nivelul orașului Geoagiu,  pe anul 2025. 

Se prezintă raportul Compartimentului Contabilitate și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan Marcel:   Dacă in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Cărăguț Vasile: l-aș ruga pe domnul Primar să ne spuna daca are o analiza pentru perioada 

următoare și dacă poate să ne spună dacă acești bani sunt cheltuielile pe luna mai, luna trecută sau doar 

pe iunie și pe viitor? 

Dl. Primar: da, buna ziua, dragi colegi! Mă bucur că reușim să ne vedem și în acest format 

online, se pare că ne descurcăm foarte bine în orice situație. După cum bine știți, in luna iunie se inchid 

toate contractele cu sportivii pe un an de zile. Suma de astăzi este prinsă pentru a inchide aceste 
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contracte și a inchide acestă perioada! După cum știți, aceste contracte cu sportivii au fost semnate de 

anul trecut nu am avut cum să intervenim, trebuie sa inchidem aceste contracte, deci da banii aceștia 

sunt doar pentru luna iunie inclusiv!Mai departe vom face o analiză, o reașezare, a intregii activități 

fotbalistice și în momentul în care vom avea un răspuns final și o analiză care să fie la final cu 

siguranță o vom discuta împreună și tot împreună vom decide ce se întâmplă și cum vom funcționa 

mai departe! Dar, stimați colegi, oricât ar fi de greu, trebuie sa găsim soluții să nu pierdem activitatea 

fotbalistică din Geoagiu și activitatea clubului. Da, este greu! Nu sunt bani! Perioada va fi din ce in ce 

mai dificilă, este foarte clar pentru toată lumea! Dar, va trebui să găsim soluții, sigur cu bani mult mai 

puțini! Ceea ce a fost până acum nu mai este posibil în Geoagiu  și cred ca nici unul dintre dvs nu mai 

este de acord cu așa ceva. Dar eu va spun că putem eficientiza activitatea, gasim solutii să putem 

funcționa cu bani mult mai puțini decât au fost folosiți până acum. 

Dl. Cărăguț Vasile: aș mai vrea să-l intreb pe domnul Primar, acum la sfârșitul lunii iunie expiră 

contractele, vor fi meciurile de Cupa României pe regiune, cele 3 meciuri la inceputul lunii iulie, dacă 

nu gasiți variantele acum să ne spuneți ce se va întampla, va fi foarte greu, în iulie să luați o decizie 

pentru iulie, după aceea din toamnă, cum ziceți dvs, poate chiar este necesară. 

Dl. Primar: domnule consilier, aveți dreptate, va fi foarte greu! 

 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   93/2025. 

 

 X X X 

 

 

 S-a finalizat sesiunea gratuită de ședință pe Zoom, nu se mai solicită o nouă sesiune, intrucât 

participanții sunt de acord cu închiderea  lucrărilor ședinței. 

 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                               SECRETAR GENERAL,                                                                         

   Baba Ioan – Marcel                                                                                        jr. Cimpoeșu Maria 
  


